
Protokoll fört vid PRO Bäckbys årsmöte 27 febr. kl.13.30 2Q23 i Bäckbyhusets aula

s1.

Mötets öppnande: Ordf. Mona Söderlund hälsade alla välkornna

s2

Parentation: Tyst minut hölls och Mona S. läste en dikt av Nils Ferlin

s3

Godkännande av kallelse: Godkändes av mötet.

s4

Fastställande av dagord. Fastställdes av mötet.

s5

Val av funktionärer:

a/ Ordförande: Till ordförande valdes Rina Andersson från PRO

Samorganisation/ PRO Haga-Malmaberg

b/ Sekreterare: Till sekreterare valdes lnga-Britt Söderlund.

c/ Protokol lj uste rarel

rösträknare: Till justerare och rösträknare 'raldes Kamma Kulik och Eivor

Karlsson

s6.

Föredragning / behandling

a/ Verksamhetsberättelse: Rina Andersson läste rubrikerna i verksamhetsberättelsen samt

slutordet och lämnade sedan frågan fri.Verksamhetsberättelsen
godkändes och lades till handlingarna.

b/ Ekonomisk berättelse: Kassör Jörgen Öryd föredrog den ekonomiska berättelsen och

lämnade ordet fritt för frågor. Berättelsen godkändes.

s7

Beslut om fastställande

av resultat / balansräkning:

a/ Resultats disposition: Fastställdes och godkändes av mötet.

b/ Revisorernas berättelse Gerl Jonsson föredrog revisorernas berättelse som godkändes av

mötet

s8.

Beslut om ansvarsfrihet: Beslutades enligt revisorernas förslag och godkändes.



se.

Ev. motioner:

s10

Beslut om antal

Styrelseled. och ers.

51 1. Val av:

a/ Ordförande 1 år

b/ Kassör 2 är

c/ Sekrelerare 2 är

d/ Ledamot: 1 år

e/ Ledam of 2 är

f/ Ersättare 1 är

lnga motioner inkomna.

7 ordinarie ledamöter och 1(en) verksam ersättare fastställd,

Mona Söderlund ( omval)

Jörgen Öryd (omval)

Ulla Lindgren (omval)

Carita Jansson ( omval)

lnga-Britt Söderlund ( nyval)

Björn Löf (nyval)

g/ Medlemsansvarig 1år Hans SahlmÖn ( omval)

h/ Försäkringsans. 1år lnga-Britt Wohlgemut (nyval)

Curt Lindgren och Siv Norstedt har ett år kvar

$f 12.Val av revisorer

a/2revisorerl år lngemar Sandström (omval) och Gert Jonsson (omval)

513.Val av 3 valberedar Björn Löf, Jörgen Öryd och Kamma Kulik. Samtliga omval pä 1 är.

g14 övriga frågor Rina Andersson berättade om KPR och anledningen till att det

inte riktigt kommit igång.Nämnde även att priset för bussbiljetterna

kommer att ändras, fria resor för senioner vissa tider på

dagen. Beslut inte taget.

lnga-Britt Söderlund berättade om planerna för Sommarhemmet

2023

S 15 Arsmötet avslutas Rina Andersson tackade för förtroendet att leda mötet och

avslutade detsamma.

Rina Andersson, Ordförande
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Söderlund, sekreterare

Kamma Kulik, justerare Eivor Karlsson, justerare


